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Írásbeli kérdé s

Dr. Kövér László ,

az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdés alapján, figyelemmel az Országgyülésról szóló 2012. évi

XXXVI. Törvény 42. § (8) bekezdése, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló

46/1994. (1X. 30.) Ogy. Határozat 91 . § alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok

benyújtani Pintér Sándor Belügyminiszter Urhoz a következő címmel :

A Civil Biztonsági Szolgálat mindent visz ?

Tisztelt Miniszter Úr!

A sajtó munkatársainak köszönhetően mára egész tényfeltáró cikksorozat dokumentálja azt a

tényt, hogy 2010 tavasza óta az őrzésvédelemmel kapcsolatos közbeszerzések piacát a Civi l

Biztonsági Szolgálat letarolta. 2012. június 11-én azonnali kérdést intéztem a témában Önhöz ,

ám akkor érdemi választ sem akkor, sem azóta nem adott . A felelősséget akkor azzal hárította

el, hogy Ön 2010-ben Belügyminiszterré történt kinevezése el őtt eladta százszázaléko s

tulajdonrészét a Civil Biztonsági Szolgálat Zrt.-ben .

Tudomásomra jutott, hogy Kántor Tibor, a Civil Biztonsági Szolgálat új tulajdonosa egy 201 0

ötmillió forintos jegyzett tőkével 2010 januárjában frissen alapított cég vezetőjeként vásárolta

meg a többmilliárd forintos árbevételű céget. Egészen egyértelmű, hogy Kántor Tibornak

biztosan nem volt több mint egymilliárd forintja a cég megvásárlására . Erős tehát a gyanú,

hogy Ön valójában nem adta el az akkor tulajdonában lévő Civil Biztonsági Szolgálatot

(CBSZ), hanem Kántor Tibornak (aki, a 2000-es évek elején a Simicska Lajos vezette

adóhivatal elnökhelyettese volt) játszotta át .

A 2010-es Kormányváltás óta a Civil biztonsági Szolgálat sorra nyeri az állami közbeszerzés i

pályázatokat, a z árbevétele két év alatt 6,1 milliárdról 14,5 milliárdra nőtt . Míg 2010-ban 6, 1

milliárd forint, addig 2012-ben már csaknem 14,5 milliárd forint volt a forgalma a

vállalkozásnak. Ez. Ez a növekedés közbeszerzésekből, állami megrendelésekből történt . Ez a

cég nyerte el az MVM Magyar Villamos Művek, a Magyar Fejlesztési Bank,
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a Szerencsejáték Zrt.,a Miniszterelnökség, illetve legutóbb a Pécsi Tudományegyetem

őrzéssel kapcsolatos megrendeléseit is .

Az is köztudott, hogy a Civil Biztonsági Szolgálat legtöbb megrendelését alvállalkozóko n

keresztül teljesíti . Az alvállalkozókból álló, maffiaszerű hálózatot tudatosan fejlesztették

olyanra, hogy a vagyonvédelem teljes palettáját lefedje . A tudatos fejlesztés a kormányváltást

követően is folytatódott . A cég sikeréhez hozzájárulhat, hogy egykori vezetői közül többen a

Belügyminisztériumba és a rendőrségre kerültek. A CBSZ egykori vezérigazgató-helyettese ,

Hatala József a rendőrség első embere lett. A vagyonvédelmi cég korábbi vezérigazgatója,

Tasnádi László a Belügyminisztérium kabinetfőnökeként folytatta pályafutását .

Ezzel kapcsolatban kérdezném a Belügyminiszter Urat, hog y

• Milyen feltételek mellett vásárolta meg Öntől a Kántor Tibor százszázalékos

tulajdonrészét a Civil Biztonsági Szolgálat Zrt .-ben? Mennyi volt a vételár, Hogya n

kerülhetett egy ilyen értékű cég, a nyilvánosan hozzáférhető adatok alapján nem túl

erős vagyoni háttérrel rendelkez ő vállalkozás tulajdonába?

• Nem lát abban semmi különöset, hogy a 2010-es kormányváltás után jelentősen nőtt a

Civil Biztonsági Szolgálat árbevétele? Míg 2010-ban 6,1 milliárd forint, addig 2012 -

ben már csaknem 14,5 milliárd forint volt a forgalma a vállalkozásnak . Ez a

kormányváltás óta 136 százalékos növekedést jelent . A cég megrendelőinek listáját

nyomon követve egyértelmű, hogy ez a növekedés közbeszerzésekből, állami

megrendelésekbő l történt .

• A cég által elnyert állami megrendelések számát figyelembe véve nem különös-e az ,

hogy a Belügyminisztériumban a Civil Biztonsági Szolgálat több volt vezet ője fontos

beosztást tölt be? Van-e a Civil Biztonsági Szolgálat sikerében mindennek szerepe ?

Várom válaszát !

Budapest, 2013 . szeptember 23 .
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